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Szilágyi György
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
intézni a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Milyen körülmények övezik a Szabad Demokraták Szövetségének a Magyar Fejlesztés i
Bank Zrt-vel szembeni tartozásait? 3 . ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Amint arról nyilván Tisztelt Miniszter Úr is tudomással bír, az egykori a Szabad Demokratá k
Szövetségének hátrahagyott tartozásainak körülményeit hosszú ideje, valamennyi lehetsége s
fórum előtt firtattam, ugyanakkor egyetlen üdítő kivételtől eltekintve (Állami Számvevőszék
elnökének részletes felvilágosító tájékoztatása) banktitokra való hivatkozással érdemi válasz t
kérdéseimre nem kaptam .

Ezzel együtt, a tavalyi év őszére láthatóvá vált, hogy a szóban forgó anomáli a
megoldatlansága, a számos kérdés megválaszolatlanul hagyása a jelenlegi kormányzat
számára is egyre kínosabb üggyé nő tte ki magát .

A Miniszterelnökséget vezet ő miniszter úr határozott fellépését, amely alapján az
Országgyűlés — a Magyar Szocialista Párt képvisel ő inek ellenszavazata mellett — elfogadt a
a „ Magyar Fejlesztési Bank Részvénytársaságról szóló 2001 . évi XX törvény módosításáról ”
szóló LXXIX. törvényt őszintén üdvölend őnek tartottam és tartom.

Őszintén bízom abban, hogy a szóban forgó jogszabály módosításával az utolsó akadály i s
elhárult a széles körű közvélemény által igényelt és régóta várt nyilvánosság biztosítása el ő l, a
Szabad Demokraták Szövetsége által mindezidáig meg nem térített állami vagyon ügyében .
Nem kívánom titkolni abbéli reményeimet sem, mely szerint az összes körülmény
megismerése lehetővé teszi majd a szükséges jogi-, hatósági eljárások maradéktalan



lefolytatását, a valószínűsíthető visszaélésekért felel őssé tehető személyek beazonosítását és
számonkérését .

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter Urat, hog y

1) az állami kezességvállalás mellett felvett 414 991 ezer Ft hitel a jelen id ő szerint
(kamatokkal együtt számítva) mekkora kintlévőséget jelent ?

2) sor került-e a hitel biztosítékául szolgáló ingatlanfedezet értékelésére, és amennyiben
igen, úgy várható-e az ingatlanfedezetb ő l a követelések megtérülése?

3) a 2011 . március 2-a óta fennálló végrehajtási jog alapján sor került-e a követelé s
ingatlanfedezetbő l történő kielégítésének megkísérlésére, illetve amennyiben nem, úg y
ezen intézkedés elmaradása milyen okokra vezethető vissza?

4) a hitelfelvétel óta eltelt id őszak folyamán sor került-e bármely, a hitel fedezetéü l
szolgáló ingatlan elidegenítésére a Szabad Demokraták Szövetsége részér ől, és
amennyiben igen, úgy az mely ingatlan(ok) tekintetében, mikor, és a zálogjogosul t
jóváhagyásával történt-e ?

5) a fentieken túlmenően a Szabad Demokraták Szövetségének van-e egyéb a Magyar
Fejlesztési Bank Zrt irányában fennálló tartozása ?

Várom megtisztelő és érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . március 9 .

Tisztelettel :

Szilágyi György
Jobbik
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